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Protokół Nr XI/2015 

z sesji Rady Gminy Kroczyce w dniu 9 października 2015r. w godzinach  

od 10oo-12oo w sali narad budynku Gimnazjum w Kroczycach 

 

Obrady XI sesji Rady Gminy Kroczyce otworzyła i prowadziła Przewodnicząca 

Rady Gminy Kroczyce Wanda Karoń. 

Protokołowała – Irena Zaciera 

Radnych wg listy obecności -15 

Ponadto w obradach sesji uczestniczyły osoby z zaproszone zgodnie z listą 

obecności stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu, oraz osoby z Urzędu Gminy 

zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.    

3. Przedstawienie  porządku obrad. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Informacja Wójta Gminy o pracy Wójta między sesjami Rady Gminy. 

6. Informacja Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy o złożonych 

oświadczeniach majątkowych. 

7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 

2014/2015. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015r. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla Komendy 

Wojewódzkiej Policji w Katowicach. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla OSP 

Dobrogoszczyce. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla OSP 

Gołuchowice. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla OSP Kroczyce. 
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13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla OSP Lgota 

Murowana. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla OSP Pradła. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla OSP Siamoszyce. 

16. Przedstawienie opinii o kandydatach na ławników przez Zespół ds. oceny 

kandydatów na ławników. 

17. Wybór Komisji Skrutacyjnej dla wyboru ławników do Sądu Okręgowego w 

Częstochowie i do Sądu Rejonowego w Myszkowie. 

18.  Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławnika do Sądu Okręgowego w 

Częstochowie. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w 

Myszkowie.  

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

położonej w Kroczycach Okupnych. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

położonej w Kroczycach Okupnych. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kroczyce Nr 

63/IX/2015 z dnia 31 sierpnia 2015r. w sprawie wprowadzenia zmian w 

Statucie Gminy Kroczyce. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

25. Podjęcie uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

26. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 

nieruchomości oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą 

środków komunikacji elektronicznej. 

27. Podjęcie uchwały w sprawie odrzucenia wezwania do usunięcia naruszenia 

prawa. 

28. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych oraz 

ustalenie ich przebiegu. 

29. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 

30. Wolne wnioski. 
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31. Zamknięcie obrad  XI sesji Rady Gminy Kroczyce. 

  

Ad.1. 

XI sesję Rady Gminy Kroczyce otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady 

Gminy Kroczyce słowami „Otwieram XI sesję Rady Gminy Kroczyce” i 

stwierdziła, że na sali zgodnie z listą obecności znajduje się 15 radnych co 

wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 stanowi kworum do 

podejmowania prawomocnych uchwał. Lista obecności radnych stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad.2. 

Protokół nr IX/2015 z dnia  31 sierpnia 2015r. oraz protokół nr X/2015 z dnia 10 

września 2015r. wobec braku uwag i zastrzeżeń ze strony radnych został 

przyjęty jednogłośnie tj 15 głosami „za”. 

 

Ad.3. 

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła porządek obrad i zwróciła się do 

radnych o zgłaszanie uwag do porządku obrad. Radni nie wnieśli uwag do 

przedstawionego porządku obrad. 

Wobec braku propozycji wprowadzenia zmian do porządku obrad sesja 

odbywać się będzie zgodnie z ustalonym porządkiem obrad. 

 

Ad.4. 

Radny Łągiewka – wnioskował o wykonanie oświetlenia ulicznego na końcu 

ulicy A. Ludowej w Kroczycach, 

Radny Łysek Sławomir- zgłosił konieczność wymiany zniszczonych znaków 

drogowych w Kostkowicach na ulicy Długiej i Szkolnej. 
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Radny Stolarski Andrzej –prosił o obcięcie gałęzi drzew przy końcu ulicy 

Wyzwolenia w Pradłach, oraz  przy wyjeździe z drogi Biała Błotna na drogę 

główną po prawej stronie koło kapliczki. 

Radny Janikowski Krzysztof – wnioskował o uzupełnienie oświetlenia w 

Dobrogoszczycach oraz uprzątniecie śmieci nad zalewem w Dzibicach. 

 

Ad.5. 

Wójt Gminy przedstawił informację o swojej pracy w okresie między sesjami 

Rady: 

  w dniu 4.09.2015r. –odbyły się oględziny uszkodzonego dachu strażnicy 

OSP w Siedliszowicach przez likwidatora szkód z PZU. Odszkodowanie za 

zniszczony dach wynosi ponad 21 tys. zł, 

 w dniu 5.09.2015r. odbyły się powiatowe zawody pożarnicze jednostek 

OSP w Zawierciu, 

 w dniu 5.09.2015r. odbył się festyn w Kroczycach, w czasie festynu odbył 

się m.in. konkurs potraw tradycyjnych, 

 w dniu 8.09.2015r. zakończyła się kontrola ZUS w Urzędzie Gminy. 

Kontrola wypadła pozytywnie, 

 w dniu 10.09.2015r. spotkałem się z dyr. Pogotowia z Sosnowca w 

sprawie dzierżawy pomieszczeń od ośrodka zdrowia, 

 w dniu 13.09.2015r. odbyły się dożynki prezydenckie w Spale. Gmina 

Kroczyce reprezentowała województwo śląskie. Zostały zaprezentowane 

potrawy regionalne i rękodzieło ludowe. Wystąpił  Zespół „Ziemia 

Kroczycka”, 

 w dniu 24.09.2015r. została podpisana umowa z firmą Trzepizur Adam na 

wykonanie remontu dachu, na budynku strażnicy OSP w Siedliszowicach. 
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Wartość umowy 39.360,26 zł. Termin wykonania 15.10.2015r. W 

przetargu wzięły udział 4 firmy, 

 w dniu 25.09.2015r. spotkałem się z projektantem Dziurokiem w sprawie 

projektu ulicy Sienkiewicza w Kroczycach, 

 w dniu 29.09.2015r. Gmina zapłaciła za wycinkę drzew następujące 

kwoty: odszkodowanie za drzewa 10.000 zł, koszty procesu sądowego 

4.081,90 zł oraz odsetki w wysokości 495 zł. łącznie zapłacono 14.577,34 

zł, 

 w dniu 30.09.2015r. odbył się przegląd przedodbiorowy drogi 

Siamoszyce-Szypowice, 

 w dniu 30.09.2015r. odbył się odbiór oświetlenia ulicznego. Wartość 

umowna wynosiła 43.050 zł. Z powodu  niezakończenia w terminie prac 

zostały naliczone kary umowne w wysokości 20.965,35 zł, 

 w dniu 2.10.2015r. brałem udział w uroczystym otwarciu nowo 

wybudowanego Szpitalnego Oddziału Ratunkowego w Zawierciu, 

 w dniu 5.10.2015r. został złożony wniosek w Urzędzie Marszałkowskim o 

dofinansowanie projektu „Niania potrzebna od zaraz”. Kwota 

dofinansowania 443.520 zł.  

 w dniu 7.10.2015r. spotkałem się z Wojewodą Śląskim w sprawie 

komunalizacji gruntów, 

 w dniu 7.10.2015r. zostały zakończone prace odbiorowe przy 

przebudowie ciągu dróg powiatowych Siamoszyce-Szypowice-Dzwono-

Sierbowice, 

 w dniu 8.10.2015r. zostało ogłoszone postępowanie na wykonanie 

dokumentacji projektowej kanalizacji ścieków w miejscowości 

Kostkowice. Postępowanie jest prowadzone w ramach trybu 

konkurencyjnego otwartego 
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 jednostka OSP Przyłubsko odebrała nowy samochód pożarniczy marki 

OPEL MOVANO,   

 zostały zakończone prace budowlane przy remoncie kuchni w Szkole 

Podstawowej w Pradłach. Obecnie trwa montaż urządzeń i wyposażenia. 

Kuchnia jako pierwsza na terenie gminy będzie posiadała piec 

konwekcyjno-parowy, 

 został ogłoszony przetarg przez Wojewódzki Zarząd Dróg w Katowicach  

na dokończenie budowy ciągu pieszo-rowerowego Lgotka-Góra Zborów. 

Otwarcie ofert nastąpi 15 października 2015r., 

 składam podziękowania dla radnego Sławomira Łyska za prace wykonane 

przy remoncie świetlicy w Kostkowicach oraz obudowie studni. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej informacji i jednogłośnie 

przyjęli ją do akceptującej wiadomości. 

 

Ad.6. 

P. Krystyna  Wieczorek Z-ca Wójta Gminy przedstawiła informację dotyczącą 

oświadczeń majątkowych osób zobowiązanych do jego złożenia za rok 2014r. 

Oświadczenia za rok 2014 złożyły 24 osoby, oświadczenia złożone były w 

terminie. Do Urzędu Skarbowego wraz z załącznikami o wysokości osiągniętego 

dochodu złożono w dniu 8 maja 2015r. 

Podczas analizy w/w oświadczeń w dwóch przypadkach stwierdzono 

nieprawidłowości i osoby te złożyły wyjaśnienia. 

Ponadto do złożenia oświadczeń w ciągu roku 2014 zobowiązane były osoby, 

które zostały zatrudnione w 2014r. i zobowiązane do składania oświadczeń oraz 

osoby z którymi rozwiązano stosunek pracy w 2014r. Osoby, które zostały 

zatrudnione złożyły oświadczenia w terminie, ponadto 1 osoba, która została 

upoważniona do wydawania decyzji administracyjnych również złożyła 
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oświadczenie w terminie zgodnie z przepisami ustawy o samorządzie gminnym. 

Trzy osoby z którymi rozwiązano umowę o pracę w 2014r. na dzień rozwiązania 

umowy złożyły oświadczenia. Po weryfikacji oświadczeń u dwóch osób 

stwierdzono, iż oświadczenia dotyczyły zeznania za rok 2013, a winno być 

również za okres od 1 stycznia 2014r. do dnia rozwiązania umowy o pracę. 

Do osób tych zostały skierowane pisma z prośbą o złożenie w/w oświadczeń. 

Przewodnicząca Rady Gminy Wanda Karoń odczytała pismo od Wojewody 

Śląskiego dotyczące oświadczeń majątkowych złożonych Wojewodzie 

Śląskiemu przez Przewodniczącą Rady i Wójta Gminy. Z pisma tego wynika, że 

oświadczenia majątkowe zostały złożone w terminie i w wyniku analizy nie 

stwierdzono nieprawidłowości. 

Następnie odczytała pismo z Urzędu Skarbowego w Zawierciu o złożonych 

oświadczeniach majątkowych przez radnych. Wszystkie oświadczenia zostały 

złożone w terminie.  Na 41 złożonych oświadczeń majątkowych w 25 

oświadczeniach stwierdzone błędy formalne lub merytoryczne.  

 

Ad.7. 

Kierownik Referatu Oświaty P. Bożena Torba zwróciła się do radnych o uwagi i 

pytania do otrzymanej informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w roku 

szkolnym 2014/2015. Informacja ta stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Radny Biały Zbigniew zwrócił uwagę na fakt, że wyniki dzieci i młodzieży 

szkolnej z gminy Kroczyce odbiegają od wyników krajowych, różnica wynosi 

poniżej 10%. Wszystkie wyniki  są poniżej średniej. Uważa, że trzeba 

zorganizować spotkanie  w tej sprawie z dyrektorami szkół i gimnazjum.  Wójt 

Gminy powiedział, że przychyla się do głosu radnego Białego, dużo         

środków finansowych przekazujemy na oświatę, a wyniki nauczania się nie 

poprawiają,  należy się zastanowić jak temu zaradzić.  
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Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych została przyjęta do 

akceptującej wiadomości. 

 

Ad.8. 

Wójt Gminy przedstawił proponowane zmiany w budżecie gminy na 2015r. 

Zmienia się plan dochodów budżetu gminy w następujący sposób: 

Zmniejszenie: 

Dz.400 Wytwarzanie i zaopatrywanie w energię elektryczną, gaz i wodę -

20.944,00 zł 

Dz. 630 Turystyka  - 8.790,00 zł  

Dz.700 Gospodarka mieszkaniowa - 283.000,00 zł 

Dz.754  Oświata i wychowanie – 535.000,00 zł 

Zwiększenie: 

Dz.754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa -2.200,00 zł 

Zmienia się plan wydatków budżetu gminy w następujący sposób: 

Zmniejszenie: 

Dz.400 Wytwarzanie i zaopatrywanie w energię, elektryczną, gaz i wodę -

14.064,00 zł 

Dz.754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa  - 14.000,00 zł 

Dz.801 Oświata i wychowanie – 301.400,00 zł 

Dz.900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – 692.970,00 zł 

Zwiększenie: 

Dz.750 Administracja publiczna  - 3.600,00 zł 

Dz.754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa- 65.800,00 zł 

Dz.801 Oświata i wychowanie - 107.500,00 zł 

Zmienia się załącznik nr 3- Zadania inwestycyjne, który stanowi załącznik nr 5do 

protokołu. 
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Zmienia się załącznik nr 10 – Zestawienie planowanych dotacji z budżetu gminy 

w 2015r., który stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Radni nie wnieśli uwag do proponowanych zmian w budżecie gminy. 

Uchwała Nr 66/XI/2015 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015r. została 

przyjęta jednogłośnie tj. 15 głosami „za”. 

 

Ad.9. 

Wójt Gminy poinformował, że Komenda Wojewódzka Policji w Katowicach 

zwróciła się z prośbą o dofinansowanie zakupu samochodu. W związku z tym 

proponuje aby przekazać środki finansowe w wysokości 20.000,00 zł dla 

Komendy Wojewódzkiej Policji w Katowicach z przeznaczeniem na 

dofinansowanie zakupu samochodu służbowego na potrzeby Policji w 

Szczekocinach. Środki finansowe zostaną przekazane na Fundusz Wsparcia 

Policji z dochodów własnych gminy. Szczegółowe warunki udzielenia i 

rozliczenia środków finansowych określi porozumienie zawarte przez Wójta 

Gminy Kroczyce z Komendantem Powiatowym Policji w Zawierciu. 

radni nie wnieśli uwag do powyższego. 

Uchwała Nr 67/XI/2015 w sprawie przekazania środków finansowych dla 

Komendy Wojewódzkiej Policji w Katowicach została podjęta jednogłośnie tj. 

15 głosami „za”. 

Komendant Powiatowy Policji w Zawierciu wyraził podziękowanie dla radnych i 

Wójta  Gminy za przekazanie środków finansowych na zakup samochodu 

służbowego. Podkreślił, że dołoży wszelkich starań aby współpraca pomiędzy 

Komendą Policji, a Gminą Kroczyce układała się pomyślnie. Jeżeli radni będą 

mieli jakieś uwagi czy wnioski to proszę je przekazać teraz lub do Komendanta 

Policji w Szczekocinach. 
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Ad.10. 

Wójt Gminy poinformował, że zgodnie z wcześniej przedstawionymi zmianami 

w budżecie gminy dla jednostek straży będą przekazywane bezpośrednio 

dotacje celowe  z budżetu gminy na finansowanie lub dofinansowanie kosztów  

zakupów inwestycyjnych jednostek niezaliczanych do sektora finansów 

publicznych, w związku z czym przedstawił propozycje przekazania dotacji dla 

poszczególnych jednostek OSP tj. dla OSP Dobrogoszczyce – dofinansowanie 

zakupu pompy szlamowej w kwocie -5.000 zł,  OSP Gołuchowice – 5000 zł na 

dofinansowanie zakupu pompy szlamowej średniej, OSP Kroczyce -5.500 zł na 

zakup zestawu oświetleniowego diodowo-akumulatorowego, OSP Siamoszyce-

3.700 zł na zakup motopompy Niagara,  OSP Pradła -12.000 zł na zakup 

agregatu wysokociśnieniowego, OSP Lgota Murowana – 2.100 zł na zakup 

agregatu prądotwórczego jednofazowego. 

Radni nie wnieśli uwag do powyższego. 

Uchwała Nr 68/XI/2015 w sprawie udzielenia dotacji celowej dla OSP 

Dobrogoszczyce została podjęta jednogłośnie tj. 15 głosami „za”. 

 

Ad.11. 

Uchwała Nr 69/XI/2015 w sprawie udzielenia dotacji celowej dla OSP 

Gołuchowice została podjęta jednogłośnie tj. 15 głosami „za”. 

 

Ad.12. 

Uchwała Nr 70/XI/2015 w sprawie udzielenia dotacji celowej dla OSP Kroczyce 

została podjęta jednogłośnie tj. 15 głosami „za”. 
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Ad.13. 

Uchwała Nr 71/XI/2015 w sprawie udzielenia dotacji dla OSP Lgota Murowana 

została podjęta jednogłośnie tj. 15 głosami „za”. 

 

Ad.14. 

Uchwała Nr 72/XI/2015 w sprawie udzielenia dotacji dla OSP Pradła została 

podjęta jednogłośnie tj. 15 głosami „za”. 

 

Ad.15. 

Uchwała Nr 73/XI/2015 w sprawie udzielenia dotacji celowej dla OSP 

Siamoszyce została podjęta jednogłośnie tj. 15 głosami „za”. 

 

Ad.16.  

Radna Aneta Bednarz przedstawiła w imieniu Zespołu ds. oceny kandydatów na 

ławników protokół z posiedzenia Zespołu o kandydatach na ławników   

Protokół ten  stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad.17. 

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że w związku z tym, iż na 

dzisiejszej sesji  trzeba dokonać wyboru ławników w głosowaniu tajnym prosiła, 

o zgłaszanie kandydatów do Komisji Skrutacyjnej. 

Do Komisji Skrutacyjnej zgłoszono następujące osoby. 

Biały Zbigniew. 

Kowalik Andrzej. 

Karoń Wanda. 

Zgłoszone osoby wyraziły zgodę na pracę w Komisji. 

Radni jednogłośnie zaakceptowali skład komisji skrutacyjnej. 
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Ad.18. 

Komisja Skrutacyjna rozdała karty do głosowania, a następnie sporządziła i 

odczytała protokół Komisji Skrutacyjnej dla wyboru kandydata na ławnika do 

Sądu Okręgowego w Częstochowie. Na ławnika do Sądu Okręgowego w 

Częstochowie została wybrana Pani Bednarz  Rozalia. Protokół Komisji 

Skrutacyjnej stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Uchwała Nr 74/XI/2015 w sprawie wyboru ławnika do Sadu Okręgowego w 

Częstochowie  została podjęta jednogłośnie tj. 15 głosami „za”. 

 

Ad.19. 

Komisja Skrutacyjna rozdała karty do głosowania, a następnie sporządziła i 

odczytała protokół Komisji Skrutacyjnej dla wyboru kandydata na ławnika do 

Sądu Rejonowego w Myszkowie. Na ławnika do Sądu Rejonowego w 

Myszkowie została wybrana P. Śpiewak Barbara. Protokół Komisji Skrutacyjnej 

stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Uchwała Nr 75/XI/2015 w sprawie wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w 

Myszkowie została podjęta jednogłośnie tj. 15 głosami „za”. 

 

Ad.20. 

Wójt Gminy zaproponował, aby nabyć nieodpłatnie na własność Gminy 

nieruchomości o numerach geodezyjnych 2026/5 o powierzchni 0,0743 ha i 

2026/27 o powierzchni 0,0134 ha zabudowanej budynkiem administracyjnym i 

budynkiem garażu położonej w Kroczycach Okupnych, jest to nieruchomość po 

byłym posterunku Policji w Kroczycach. 

Radni jednogłośnie zaaprobowali przedstawioną propozycję. 
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Uchwała Nr 76/XI/2015 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

położonej w Kroczycach Okupnych została podjęta jednogłośnie tj. 15 głosami 

„za”. 

 

Ad.21. 

Wójt Gminy  przedstawił propozycję o nieodpłatne nabycie na własność Gminy 

Kroczyce nieruchomości o numerze geodezyjnym 2026/35 o powierzchni 

0,1888 ha zabudowanej częścią budynku Ośrodka Zdrowia położonej w 

Kroczycach Okupnych, radni jednogłośnie poparli propozycję przedstawioną 

przez Wójta Gminy. 

Uchwała Nr 77/XI/2015 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

położonej w Kroczycach Okupnych została podjęta jednogłośnie tj. 15 głosami 

„za”. 

 

Ad.22. 

P. Krystyna Wieczorek Zastępca Wójta Gminy wyjaśniła  , że z powodu zmiany 

przepisów    prawnych zachodzi konieczność podjęcia nowej uchwały w sprawie 

opłaty targowej, a uchylenie uchwały nr 13/II/2006 Rady Gminy Kroczyce z dnia 

4 grudnia 2006r.  Stawki opłat pozostają bez zmian tj. 10 zł , z wyłączeniem 

sprzedaży z ręki, kosza gdzie opłata wynosi 2 zł. 

Radni nie wnieśli uwag w powyższej sprawie. 

Uchwała Nr 78/XI/2015 w sprawie opłaty targowej została podjęta jednogłośnie 

tj. 15 głosami „za”. 

 

Ad.23. 

P. Krystyna Wieczorek Zastępca Wójta Gminy wyjaśniła, że z tego względu, iż 

ZEASiP został zlikwidowany  należało go wykreślić z wykazu jednostek 
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organizacyjnych stanowiących załącznik do statutu gminy i podjęto taką 

uchwałę Rady Gminy. Wydział Nadzoru Urzędu Wojewódzkiego zwrócił jednak 

uwagę, że powinna być podjęta uchwała uchylająca cały załącznik nr 2 do 

statutu, ponieważ są orzeczenia Sądów, że taki wykaz nie powinien być w ogóle 

załącznikiem do statutu. Stąd prośba do Rady Gminy o podjęcie projektu 

uchwały jaki zostanie przedstawiony przez Przewodniczącego Rady.   

Radni nie wnieśli uwag do powyższego. 

Uchwała Nr 79/XI/2015 w sprawie wprowadzenia zmian do Statutu Gminy 

Kroczyce zatwierdzonego uchwałą Rady Gminy Kroczyce nr 245/XXXII/2013 z 

dnia 29.XI.2013 została podjęta jednogłośnie tj. 15 głosami „za”. 

 

Ad.24. 

Wójt Gminy poinformował, że w związku z ustaleniami na Komisjach 

Problemowych Rady Gminy proponuje ustalić nową stawkę opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi odbieranymi od właścicieli 

nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy, jeżeli odpady są zbierane i 

odbierane w sposób selektywny w wysokości 9 zł oraz 5 zł miesięcznie za każdą 

kolejną osobę, powyżej czterech osób. Natomiast dla właścicieli nieruchomości, 

na których zamieszkują mieszkańcy, jeżeli odpady komunalne nie są  w sposób 

selektywny  zbierane i odbierane w wysokości 18 zł miesięcznie od mieszkańca, 

oraz 10 zł miesięcznie za każdą kolejną osobę powyżej czterech osób. Stawki te 

będą obowiązywać od 1 stycznia 2016r. 

Radni nie wnieśli uwag do propozycji przedstawionych stawek. 

Uchwała Nr 80/XI/2015 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi została podjęta jednogłośnie tj. 15 

głosami „za”. 
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Ad.25. 

Wójt Gminy poinformował, że zgodnie z ustaleniami na Komisjach 

Problemowych Rady Gminy proponuje podjąć nową uchwałę w sprawie 

terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

Właściciele nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy zobowiązani są 

uiszczać opłatę za śmieci bez wezwania za każdy miesiąc w terminie do 

ostatniego dnia miesiąca. Uchwała ta obowiązywała by od 1 stycznia 2016r. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Uchwała Nr 81/XI/2015 w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi została podjęta 

jednogłośnie tj. 15 głosami „za”. 

 

Ad.26. 

Wójt Gminy poinformował, że w związku z uprzednio podjętymi uchwałami  

dotyczącymi    gospodarowania odpadami komunalnymi zachodzi konieczność 

określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej zarówno w wersji papierowej i elektronicznej.  Wzory 

deklaracji radni otrzymali wraz z projektem uchwały. 

Radni nie nieśli uwag do powyższego. 

Uchwała Nr 82/XI/2015 w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 

nieruchomości oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków 

komunikacji elektronicznie została podjęta jednogłośnie tj. 15 głosami „za”. 

 

 

 



16 

 

Ad.27. 

 

P. Maria Nowak Kierownik Referatu Urzędu Gminy poinformowała, że wpłynęło 

do Rady Gminy Kroczyce wezwanie P. Jerzego S zamieszkałego w Tarnowskich 

Górach do usunięcia naruszenia przepisami prawa uchwały Rady Gminy 

Kroczyce Nr 70/VII/2007 z dnia 11 kwietnia 2007r. w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego w gminie Kroczyce II. Wzywający 

domaga się zmiany planu przeznaczenia jego nieruchomości oznaczonej nr 

ewidencyjnym 291 z 18KDD (drogi i miejsca parkingowe 2KS) w Kroczycach 

Starych na zabudowę mieszkaniową i usługi. Zdaniem P.Jerzego S przeznaczenie 

większości powierzchni jego działki pod drogi i parkingi narusza jego interes 

prawny, jako właściciela nieruchomości. 

Wyjaśniła, że proces uchwalania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego został przeprowadzony w sposób prawidłowy tzn. zgodnie z 

obowiązującymi przepisami prawa. 

Radni rozpatrując wezwanie do usunięcia naruszenia prawa uznali za 

nieuzasadnione i wymagające odrzucenia. 

Uchwała Nr 83/XI/2015 w sprawie odrzucenia wezwania do usunięcia 

naruszenia praw została podjęta jednogłośnie tj. 15 głosami „za”. 

 

Ad.28. 

P. Justyna Lassak pracownik Urzędu Gminy wyjaśniła, że Gmina Kroczyce w 

2014 i 2015r. uregulowała stan prawny dróg wymienionych w projekcie 

uchwały. Drogi posiadające status dróg gminnych muszą posiadać numer, 

wobec czego koniecznym jest podjęcie uchwały o zaliczeniu do kategorii dróg 

gminnych . 

Radni nie wnieśli uwag do powyższego. 
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Uchwała Nr 84/XI/2015 w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych 

oraz ustalenie ich przebiegu. 

 

Ad.29. 

Wójt udzielił odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 

 odnośnie oświetlenia ulicznego Wójt wyjaśnił, że  w tegorocznym 

budżecie nie ma środków finansowych na dodatkową rozbudowę 

oświetlenia, jeżeli środki będą to będziemy realizować, 

 znaki drogowe w Kostkowicach będą wymienione, 

 uprzątnięcie śmieci z zalewu w Dzibicach leży w kwestii Powiatu, 

 gałęzie przy kapliczce w Pradłach zostaną obcięte. 

  

Ad.30. 

Sołtys Windys zgłosił konieczność wyczyszczenia zamulonego rowu koło P. 

Golby w Kroczycach w kierunku Podlesic. 

Sołtys Otręba –pytał czy będą organizowane szkolenia na temat Funduszy .  

 

Ad.31. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, że wszystkie punkty porządku obrad 

zostały wyczerpane i zamknęła sesję słowami „zamykam XI sesję Rady Gminy 

Kroczyce”. 

 

   Protokołowała: 

I. Zaciera 

 


